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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért alkalmaz kettős mércét a rendőrség?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Csütörtök délután a Mi Hazánk Mozgalom az Országos Roma Önkormányzat Dohány utcai 
székháza elé hirdetett vonulással egybekötött demonstrációt. A rendőrség adatai szerint 
szabálysértés elkövetése miatt 34 embert jelentettek fel. Ezzel szemben azokon a dudálós 
tiltakozásokon, ahol járványügyi szempontból biztonságosan, a fizikai kontaktus elkerülésével 
nyilvánítottunk véleményt a kormány ágyfelszabadításáról és az egészségügyi dolgozók elmaradt 
béremeléséről, a rendőrség – cask egy ilyen alkalommal – 49 esetben tett feljelentést és szabott ki 
bírságokat.

Kérdéseim:

1. miért nem oszlatta fel a tüntetést a rendőrség?

2. hogy lehet az, hogy egy pár tucat fős autós tiltakozáson több embert jelentett fel szabálysértés 
miatt a rendőrség, mint egy több száz fős, fizikai kontaktussal járó demonstráción?

3. hány szabálysértés miatti feljelentés született a négy autós tiltakozáson részt vevők ellen, 
átlagosan mekkora összegű bírságot szabott ki a rendőrség és hány rendőr vett részt az 
intézkedésekben? A Mi Hazánk tüntetésén hány feljelentés született, átlagosan mekkora összegű 
bírságot szabtak ki, és hány rendőr vett részt az intézkedésekben?

Várom válaszát!

Budapest, 2020. május 30.

Tisztelettel,



Szél Bernadett

országgyűlési képviselő

Hadházy Ákos
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